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Fra: Håkon Rasmussen 
Sendt: tirsdag 14. august 2018 10:14
Til: 'Rita Kviste' <kvistespc@yahoo.no>
Emne: SV:
 
Hei, og takk for mail
 
Jeg setter pris på tilbakemeldingene dine. Det er klart det er vanskelig eller umulig å skjøtte alle sine ansvar når
man er alvorlig syk.
 
Nå er vi satt til å forvalte et regelverk, og jeg forstår det som du har fått gode og relevante svar om det. Det er bra.
 
Jeg vil ta en kort prat med Anne og informere om din mail og dine opplevelser med samtalen.
 
Takk for innsatsen og lykke til!
 
Vennlig hilsen Håkon
 
 
Vennlig hilsen Håkon
 
Håkon Rasmussen
 
Fylkesdirektør samferdsel
 

www.hordaland.no

Tlf: 55 23 93 50
Mobil: 48 29 80 90
Epost: hakon.rasmussen@hfk.no

 
 
 

Fra: Rita Kviste <kvistespc@yahoo.no> 
Sendt: mandag 13. august 2018 15:27
Til: Håkon Rasmussen <Hakon.Rasmussen@hfk.no>
Emne:
 
Vil sende en mail om hvordan jeg føler at jeg ble behandlet da jeg ringte dere for å få et svar ang
bestyrerordningen for drosjer.Jeg ringte den 6‐8‐18 og snakket med Anne Vedvik,og spurte en del spørsmål ang
hvordan bestyrerordningen på drosjer var.Hun var behjelpelig og jeg fikk til svar at slik det var med meg
nå,oppfylte jeg ikke kriteriene,og dette er helt greit,og egentlig forventet.Men måten hun sa ting på synest jeg er
upassende.Da jeg ble alvorlig syk i 2012,ble jeg liggende på Haukeland i over tre måneder,tilkoblet diverse
maskiner for å holde liv i meg.Og her føler jeg hun trådde langt over streken da hun brøt inn og sa at da hadde jeg



brutt løyveplikten,og skulle ha levert inn løyvet mitt umiddelbart…Jeg var og er heldig som har gode
såfører,kollegaer som hjalp meg med papirene mine slik at drosjen kunne gå som normalt selv om jeg svevde
mellom liv og død.Nå når jeg har kommet meg en del,og finner ut at det er en bestyrerordning,ville jeg se om det
var en mulighet for at sentralen kunne drifte løyvet mitt,menst kroppen min får litt tid på å komme til hekten
igjen.Men eneste mulighet for å klare dette økonomisk er at jeg blir midlertidig ufør.Jeg har et stort håp om å
komme tilbake som drosjeeier/sjåførfor den jobben brenner jeg for,men trenger nå ro til å helest.Vil samtidig
takke for fantastiske år ,som muligens kunne blitt til flere om jeg hadde fått en pause nå.
 
Mvh Rita I.Kviste Taxi R‐83
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